



ISSN 1674-5841

CN 53-1212/K

旅游研究

TOURISM RESEARCH 2020 Vol.12 No.4

旅游研究

TOURISM RESEARCH

2020.4 (双月刊)

第12卷 第4期

Vol.12 No.4

第12卷

第4期

目 次

旅游地符号感知水平与旅游体验的耦合关系研究
 张冠群 (1)

工业旅游体验对消费者企业品牌忠诚的影响研究
 李 平, 司瑞杰 (11)

核心企业信用扩散背景下旅游供应链金融信用风险评估研究
 ——基于旅游餐饮行业上市公司的数据分析
 倪向丽, 吕 波 (23)

在线负面评论回复策略对潜在旅游消费者购买意愿影响研究
 ——以在校大学生为例
 伍 蕾, 赵 苗, 杨雅慧 (34)

中国内地高净值人群与大众出国旅游流向偏好比较研究
 任唤麟, 仲召红 (51)

世园会服务品质优化研究
 蔡礼彬, 王 飞 (61)

山西省长城遗产廊道旅游品牌基因选择研究
 赵鹏宇, 崔 婧, 王凯旋 (73)

国内外健康旅游文献的比较分析与述评
 李桥兴, 张 芸, 吴俊芳 (83)

百年米轨·滇越铁路
 ——文旅品牌打造系列活动
 (封三)

本刊启事

1. 本刊实行同行专家匿名评审制度。
2. 本刊对所发论文享有中文专有出版权, 请勿一稿多投。
3. 本刊对所发论文享有电子出版和信息网络传播权, 如有异议, 请事先声明。

TOURISM RESEARCH

Vol. 12 No. 4 Sum No. 56 Jul. 2020

CONTENTS

- Study on Coupling Relationship between Tourism Symbol Perception Level and
Travel Experience ZHANG Guanqun (1)
- A Study on How Industrial Tourism Experience Affects Consumer Brand Loyalty
..... LI Ping, SI Ruijie (11)
- Research on the Evaluation of Financial Credit Risk of Tourism Supply Chain under
the Background of Credit Diffusion of Core Enterprises; Data Analysis Based on
Listed Companies in Tourism and Catering Industry NI Xiangli, LYU Bo (23)
- A Study on the Impact of Online Negative Comment Response Strategy on Potential
Tourists' Willingness to Consume; Taking College Students as an Example
..... WU Lei, ZHAO Miao, YANG Yahui (34)
- On the Flow Direction Preference of Travel Abroad of High Net Worth Individuals and
General Mass in China Mainland REN Huanlin, ZHONG Zhaohong (51)
- Research on Service Quality of Beijing International Horticultural Expo Base on
the Service Blueprint CAI Libin, WANG Fei (61)
- Study on the Genetic Selection of Tourism Brand in the Great Wall Heritage
Corridor of Shanxi Province ZHAO Pengyu, CUI Qiang, WANG Kaixuan (73)
- Comparative Analysis and Review on Literature in Health Tourism at Home and
Abroad LI QiaoXing, ZHANG Yun, WU Junfang (83)